

寰宇管理碩士學位學程-115 學年度第 1 學期選課注意事項

Global MBA-Important Notice for Course Selection in Fall Term, 2026

1. 全英語授課 Program fully taught in English
請注意 111 學年度第 1 學期起，本學程必修課程有異動，請查詢本學程課程架構圖。
Please note that starting from the 1st semester of the 111 academic year, there are changes in the compulsory courses of our program. Please refer to the course map from e-campus system.
2. 本學程開設之所有必、選修課程皆為全英語課程，歡迎交換生修習。
All required and elective courses offered by our program are fully taught in English. Exchange students are all welcome to select the courses our program offer.
3. 每學年規劃之選修課程需依當年度開課為主，且課程於每學年開課乙次。
Not all of elective courses offer for each semester. Each elective course offers once in a year.
4. 本學程部份課程為合授課程。Some of courses are co-teaching.
修課規定 Regulations on taking courses
非商管相關科系畢業之學生，請務必於一年級選修「商管基礎課程」。
If you're non-Business major students, please take "Business Foundation" during the 1st year.
5. 碩一生可上修碩二必、選修課程。
The 1st year students can take the courses offered for the 2nd year students.
6. 每學期至少須修習一科目(含論文)，修課不得超過上限 15 學分(含華語文課程)，但成績優異經學程主任核可者，請於第一、二輪加退選間向學程辦公室提出紙本申請，得加選碩士班課程一科。
Students have to take at least 1 course including thesis for each semester. The maximum credits each student can take are 15 credits including Chinese course. Students can apply for one more course from our program due to their excellent performance approved by the director of our program via paper application between the 1st and 2nd round of course add and drop period.
7. 雙聯學生之修習課程，請務必與學程辦公室確認後始得選課。
Students who enroll Double Degree program, please confirm your course schedule with Program office.